
ПРОТОКОЛ № 02 – 2024 

ІНТЕРАКТИВНЕ ЗАСІДАННЯ СПОРТИВНОГО КОМІТЕТУ 

Громадської організації «Вітрильна федерація України» 

(далі ГО «ВФУ»), код ЄДРПОУ: 14296808. 

13 січня 2024 року. 

Початок роботи: о 20:00. 

 

Члени Спортивного комітету, присутні на засіданні: 

 

1.Олексій Нижегородов – голова Спортивного комітету, представник класу «iQFOiL» 

2. Ігор Трофімов – член Спортивного комітету, головний тренер 

3. Валерій Кудряшов – член Спортивного комітету, заступник представника класу ILCA7 

4. Юлія Кисельова – член Спортивного комітету, представник класу «Оптиміст» 

5. Ігор Матвієнко - член Спортивного комітету, представник класу «470» 

6. Олександр Ізаров - член Спортивного комітету, представник класу «Кадет» 

7. Юрій Журавльов - член Спортивного комітету, представник класу ILCA 4 

8. Ігор Ятлук - член Спортивного комітету, представник класу «RS Tera»  

9. Максим Чес - член Спортивного комітету, представник класу ILCA 6 

10. Павло Донцов – член Спортивного комітету, тренер, який має позитивну динаміку 

11. Альона Пахольчик – член  Спортивного комітету , видатний спортсмен 

12. Єлизавета Виноградова – Голова Комісії атлетів ГО «ВФУ» (з дорадчим голосом) 

 

У засіданні беруть участь дванадцять членів Спортивного комітету. Згідно з Положення 

про Спортивний комітет засідання є правомочним і Спортивний комітет може виносити 

ухвали з питань порядку денного. Пропонований порядок денний та супровідні матеріали 

були попередньо надіслані усім членам Спортивного комітету. Додатки до протоколу є 

невід’ємною частиною протоколу. Інтерактивне засідання Спортивного комітету відбулося 

шляхом спілкування через додаток для проведення відео конференцій Google Meet. 

 

Організаційна частина. 

Запропоновано провести засідання Спортивного комітету за головуванням Олексія 

Нижегородова та  секретарем – Юлією Кисельовою.  

 

ВИРІШИЛИ: засідання Спортивного комітету провести за головуванням Олексія 

Нижегородова та  секретарем – Юлією Кисельовою.  

 

Результати голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 

 

Рішення прийнято. 

УХВАЛИЛИ: 

головуючий на засіданні Олексій Нижегородов, секретар – Юлія Кисельова 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Розгляд пропозицій та затвердження секретаря Спортивного комітету на 2024 рік. 

Доповідач Нижегородов О.Ю. 

2. Обговорення змін у фінансуванні заходів, внесених у ЄКП на 2024 рік.  

  Доповідач Трофімов І.Б. 

3. Розгляд листа від Національного Олімпійського комітету щодо попередньої 

акредитації на Олімпійські Ігри 2024. Доповідач Трофімов І.Б. 

4. Розгляд листа від СДЮСШОР ім. Ю. Г. Даценка. Доповідач Чес М.М. 

5. Розгляд звернення асоціації класу «420» щодо доповнень ЄКП. Доповідач Донцов П.С. 
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 6. Розгляд звернення асоціації класу «420» щодо включення до складу Спортивного 

комітету представника класу «420». Доповідач Донцов П.С. 

 7. Розгляд звернень асоціацій щодо внесення змін до ЄКП, у зв'язку зі змінами термінів 

проведення змагань у міжнародному календарі. Доповідач Нижегородов О.Ю. 

 8. Надання інформації щодо підписання контрактів спортсменами-інструкторами 

на 2024 рік. (За зверненням асоціації «Оптиміст») 

 9. Забезпечення інформацією щодо відрядження. (За зверненням асоціації «Оптиміст») 

 10. Різне. 

 Участь видатних спортсменів в складі Спортивного комітету. Доповідач Донцов П.С. 

 

ПИТАННЯ ПЕРШЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Розгляд пропозицій та затвердження секретаря Спортивного комітету на 2024 рік. 
 

Доповідач: НИЖЕГОРОДОВ Олексій 

Доповідач запропонував на посаду секретаря Спортивного комітету на 2024 рік – 

КИСЕЛЬОВУ Юлію (представник української асоціації класу «Оптиміст»). 

Юлія Кисельова не заперечувала щодо роботи секретарем Спортивного комітету на 2024 

рік. 

Інших пропозицій не надходило.  

Голова зборів поставив наступну пропозицію на голосування: 

Затвердити Кисельову Юлію секретарем Спортивного комітету на 2024 рік. 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити Кисельову Юлію секретарем Спортивного комітету ГО «ВФУ» на 2024 рік.  

 

ПИТАННЯ ДРУГЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Обговорення змін у фінансуванні заходів, внесених у ЄКП на 2024 рік.  

    

           Доповідач: ТРОФІМОВ Ігор (головний тренер національної збірної команди України) 

          Ігор ТРОФІМОВ довів до відома усіх присутніх, що з 01 січня 2024 року на відрядження 

збірних команд надаються добові в розмірі 100% від затверджених сум витрат  на відрядження 

(Постанова Кабінету Міністрів  від 02.2011 № 98). 

Враховуючи вимоги попередніх років (2022, 2023), коли добові надавалися у розмірі 35% 

від нормативу, був затверджений календарний план на 2024 рік з існуючим розподілом коштів 

на спортивні заходи.  

Для забезпечення насамперед ефективної підготовки та участі в ліцензійних змаганнях 

збірної команди, враховуючи надання на відрядження  100% добових  (захищена стаття 

витрат) є необхідність перерозподілу коштів на спортивні заходи, у зв’язку з браком коштів. 

Слухали: ЧЕСА Максима (представник ILCA6) 

Запропонував до квітня 2024 року (останні змагання – міжнародна регата «Олімпійський 

тиждень Франції» 18-28.04.2024) залишити кошти тільки на підготовку та участь у 

ліцензійних олімпійських змаганнях та чемпіонатах Європи в класах  ILCA серед юніорів до 

21 року та  ILCA4 серед юнаків, відповідно до системи відбору. 

Після закінчення останнього олімпійського відбору  (квітень 2024 року) знову зібратися, 

щоб розподілити кошти на всі спортивні заходи у всіх класах. 

Інших пропозицій не надходило. 
 

Голова зборів поставив пропозицію Чеса Максима на голосування: 

До кінця квітня 2024 року залишити кошти тільки на підготовку та участь у ліцензійних 

олімпійських змаганнях, участь у чемпіонатах Європи  в класах  ILCA серед юніорів до 21 

року та  ILCA4 серед юнаків. 
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Після закінчення останнього олімпійського відбору  (квітень 2024 року) розподілити на 

кошти на всі спортивні заходи у всіх класах. 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

10 0 1 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

До кінця квітня 2024 року залишити кошти тільки на підготовку та участь у ліцензійних 

олімпійських змаганнях, участь у чемпіонатах Європи  в класах  ILCA серед юніорів до 21 

року та  ILCA4 серед юнаків. 

Після закінчення останнього олімпійського відбору  (квітень 2024 року) розподілити 

кошти на всі спортивні заходи у всіх класах. 

 

ПИТАННЯ ТРЕТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Розгляд листа від Національного Олімпійського комітету щодо попередньої акредитації 

на Олімпійські Ігри 2024.  
 

Доповідач: ТРОФІМОВ Ігор 

Ознайомив ще раз усіх присутніх з листом НОК щодо попередньої акредитації 

олімпійських збірних команд, яку необхідно подати протягом січня 2024 року. 

На розгляд Спортивного комітету подав список спортсменів у кожний олімпійській 

дисципліні та зазначив що необхідно також затвердити список тренерів: 

ILCA7  ILCA6 iQFOiL 470 

Мадоніч Оскар 

Вердиш Андрій 

 

Шаповалова Аліна 

Виноградова Єлизавета 

Науменко Софія 

Данієлян Тімур 

Менделенко Олександр 

Долгов / ? 

Швець?/ 

 

При розгляді кандидатур запропонованих головним тренером в класах ILCA7, ILCA6, 

iQFOiL заперечень у членів Спортивного комітету не було. 

По класу «470» Ігор Матвієнко запропонував додати екіпаж Самарін Єгор/Василенко 

Єлизавета та зазначив, що стосовно екіпажів Долгов/Полова, Швець/Колесник надасть  

інформацію після додаткових перемов з цими спортсменами та їх тренерами (понеділок 15 

січня 2024) на наступне засідання Спортивного комітету. 

Максим Чес запропонував наступних тренерів олімпійської команди для попередньої 

акредитації: 

1. Ігор Трофімов – головний тренер 

2. Павло Донцов – особистий тренер Мадоніча Оскара 

3. Володимир Кисельов – особистий тренер Вердиша Андрія, Виноградової Єлизавети 

4. Олександр Герасименко – особистий тренер екіпажу Самаріна Єгора/Василенко 

Єлизавети 

5. Олексій Нижегородов – особистий тренер Данієляна Тімура.  
 

Головуючий на засіданні поставив на голосування наступну пропозицію: 

Затвердити склад спортсменів та тренерів для акредитації для участі в олімпійських іграх 

2024 року, з можливістю корегування в класі 470. 

Спортсмени: 

ILCA7  ILCA6 iQFOiL 470 

Мадоніч Оскар 

Вердиш Андрій 

 

Шаповалова Аліна 

Виноградова Єлизавета 

Науменко Софія 

Данієлян Тімур, 

Менделенко 

Олександр 

Самарін Єгор 

/Василенко Єлизавета  

Тренери: 

1. Ігор Трофімов – головний тренер 

2. Павло Донцов – особистий тренер Мадоніча Оскара 

3. Володимир Кисельов – особистий тренер Вердиша Андрія, Виноградової Єлизавети 
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4. Олександр Герасименко – особистий тренер екіпажу Самаріна Єгора/Василенко 

Єлизавета 

5. Олексій Нижегородов – особистий тренер Данієляна Тімура.  
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити склад спортсменів та тренерів для акредитації для участі в олімпійських іграх 

2024 року, з можливістю корегування в класі 470. 

Спортсмени: 

ILCA7  ILCA6 iQFOiL 470 

Мадоніч Оскар 

Вердиш Андрій 

 

Шаповалова Аліна 

Виноградова Єлизавета 

Науменко Софія 

Данієлян Тімур 

Менделенко Олександр 

Самарін 

Єгор/Василенко 

Єлизавета 

Тренери: 

1. Ігор Трофімов – головний тренер 

2. Павло Донцов – особистий тренер Мадоніча Оскара 

3. Володимир Кисельов – особистий тренер Вердиша Андрія, Виноградової Єлизавети 

4. Олександр Герасименко – особистий тренер екіпажу Самаріна Єгора/Василенко 

Єлизавети 

5. Олексій Нижегородов – особистий тренер Данієляна Тімура.  

 

ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТЕ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Розгляд листа від СДЮСШОР з вітрильного спорту м. Києва ім. Ю. Г. Даценка.  
 

Доповідач:  ЧЕС  Максим  

Чес Максим зазначив, що звернення до Спортивного комітету стосовно підтримки 

юніорського екіпажу 470 було надіслано на розгляд до отримання інформації щодо добових 

витрат на відрядження з 1 січня 2024 року і прийнятого рішення (питання 2 Порядку денного) 

стосовно фінансування у період до кінця квітня 2024 року лише підготовчі та ліцензійні 

заходи в олімпійських номерах програми та двох чемпіонатів Європи. 

У зв’язку з тим, що асоціація класу не має остаточного рішення щодо складу команди у 

НТЗ та чемпіонаті світу в класі, запропонували перенести розгляд звернення СДЮСШОР на 

наступне засідання Спортивного комітету після з’ясування складу команди. 

Інформація взята до відома. 

Голосування не проводилося. 

 

ПИТАННЯ П’ЯТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Розгляд звернення асоціації класу «420» щодо доповнень до ЄКП.  

Доповідач: ДОНЦОВ Павло 

Доповідач ознайомив всіх з листом української асоціації класу «420» щодо доповнень до 

ЄКП на 2024 рік. 

Головний тренер зауважив, що наразі можливо внести зміни до календаря лише з 

березня 2024 року, також деякі змагання, що є в зверненні асоціації вже є у календарному 

плані, треба на ці змагання внести зміни стосовно кількості учасників. 

Голова зборів виніс на голосування наступну пропозицію: 

Затвердити зміни до ЄКП з березня 2024 року, враховуючи лист української асоціації 

класу «420» (Додаток 1) 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 
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УХВАЛИЛИ: 

Затвердити зміни до ЄКП з березня 2024 року, враховуючи лист української асоціації 

класу «420» (Додаток 1) 

 

ПИТАННЯ ШОСТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Розгляд звернення асоціації класу «420» щодо включення до складу Спортивного 

комітету представника класу «420».  
 

Доповідач: ДОНЦОВ Павло 

Доповідач ознайомив усіх присутніх зі зверненням асоціації класу «420» щодо 

включення до складу Спортивного комітету представника класу «420». 

Нижегородов Олексій зазначив, що склад Спортивного комітету сформовано відповідно 

до Положення про Спортивний комітет, де обов’язковим критерієм є перелік класів, 

представники яких мають право входити до Спортивного комітету. 

В 2023 році на всеукраїнських змаганнях не брало участі жоден екіпаж класу «420», хоча 

цей клас був в програмі змагань. 

Голова зборів зазначив, що до компетенції Спортивного комітету не входить 

затвердження переліку класів та членів спортивного комітету. 

Ігор Трофімов зауважив, що екіпаж «420» Мадоніч Святослав/Карабаджак Дмитро 

мають підтримку в Спортивному комітеті, їх інтереси захищені, бо їх особистий тренер Павло 

Донцов є членом Спортивного комітету. 

Павло Донцов наполегливо попросив переслати до Президії ГО «ВФУ» звернення 

асоціації класу «420» для ознайомлення і поставити це питання на голосування. 
 

Пропозиція для голосування: 

Надіслати звернення асоціації класу «420» до Президії ГО «ВФУ» для ознайомлення. 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

10 1 0 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

Надіслати звернення асоціації класу «420» до Президії ГО «ВФУ» для ознайомлення. 

 

ПИТАННЯ СЬОМЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Розгляд звернень асоціацій щодо внесення змін до ЄКП, у зв'язку зі змінами термінів 

проведення змагань у міжнародному календарі.  
 

Доповідач: НИЖЕГОРОДОВ Олексій 

Асоціації класів «Оптиміст», «Кадет», «RS Tera», «ILCA» подали свої пропозиції щодо 

внесення змін до календаря, у зв’язку зі змінами строків проведення міжнародних змагань.  

Це технічне питання, тому Голова зборів запропонував підтримати списком зміни, що 

подані асоціаціями і подати на розгляд Президії ГО «ВФУ» разом зі змінами асоціації класу 

«420» одним документом (Додаток 1).  
 

Пропозиція на голосування: 

Затвердити зміни, що подані асоціаціями і подати на розгляд Президії ГО «ВФУ» разом 

зі змінами асоціації класу «420» одним документом (Додаток 1).  

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 

 

УХВАЛИЛИ: 

Затвердити зміни, що подані асоціаціями і подати на розгляд Президії ГО «ВФУ» разом 

зі змінами асоціації класу «420» одним документом (Додаток 1).  
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ПИТАННЯ ВОСЬМЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Надання інформації щодо підписання контрактів спортсменами-інструкторами 

на 2024 рік.  
 

Доповідач: КИСЕЛЬОВА Юлія  

На засіданні Спортивного комету наприкінці грудня 2023 року було затверджено список 

спортсменів, які мають право на підписання контракту на посаду спортсмена-інструктора, з 

особистою присутністю на підписанні. Якщо спортсмен не приїжджає особисто на 

підписання, то підписати контракт може наступний за результатом спортсмен.  

В класі «ILCA», таким спортсменом, який повинен приїхати в Україну і підписати 

контракт є Назар Артюх, у випадку коли він особисто не приїздить для підписання контракту 

наступний спортсмен – Іван Антіпін.  

Головний тренер підтвердив, що на 12 січня 2024 року (п’ятниця) Назар Артюх не 

підписав контракт, тому 14 січня 2024 року (понеділок) спортсмен Іван Антіпін може 

приїжджати для підписання контракту. 

Інформація взята до відома. 

Голосування не проводилося. 

 

ПИТАННЯ ДЕВ’ЯТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Забезпечення інформацією щодо відрядження. 
 

Доповідач: КИСЕЛЬОВА Юлія  

Доповідач зазначила, що наразі в збірній команді склалися негативні звички серед 

штатних працівників щодо ненадання інформації (яка є публічною щодо витрат бюджетних 

коштів) спортсменам, тренерам, які відряджаються, а саме: їм не надають своєчасно або не 

надають взагалі для ознайомлення  документи відрядження (накази Укрспортзабезпечення, 

кошториси, додатки до кошторисів). 

Тобто, спортсмен, тренер, які планують їхати у відрядження не знають кошторису 

запланованих витрат, також їх не інформують з проектом кошторису, що ускладнює 

бронювання житла. 

Кисельова Юлія зазначила, що для ефективного використання економії коштів, як 

планової так і фактичної економії доцільно надавати звіт економії за кожен квартал, протягом 

перших двох тижнів наступного місяця. 

За результатами таких звітів Спортивний комітет зможе оперативно приймати рішення 

щодо розподілу коштів економії на спортивні заходи, насамперед в сезон, коли це є 

необхідними, а не залишати цю економію на кінець року, як це було у 2023 році. 

В обговорюванні взяли участь Ігор Трофімов, Максим Чес, Олексій Нижегородов. 
 

Голова зборів на голосування виніс наступну пропозицію: 

1. Головному тренеру організувати своєчасне ознайомлення штатними працівниками 

Мінмолодьспорту спортсменів, тренерів, що відряджаються з проектами кошторису, наказом 

Мінмолодьспорту, наказом Укрспортзабезпечення, затвердженими кошторисами витрат, 

додатками будь яким можливим способом: електронною поштою, за допомогою сервісів 

Вайбер, Ватсап, Телеграм.  

2. Головному тренеру забезпечити надання інформації Спортивному комітету щодо 

економії коштів (планової економії, фактичної економії) за кожен квартал, що минув, 

протягом першого тижня наступного місяця. 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

11 0 0 0 
 

УХВАЛИЛИ: 

1. Головному тренеру організувати ознайомлення штатними працівниками 

Мінмолодьспорту спортсменів, тренерів, що відряджаються з проектами кошторису, наказом 
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Мінмолодьспорту, наказом Укрспортзабезпечення, затвердженими кошторисами витрат, 

додатками будь яким можливим способом: електронною поштою, за допомогою сервісів 

Вайбер, Ватсап, Телеграм.  

2. Головному тренеру забезпечити надання інформації Спортивному комітету щодо 

економії коштів (планової економії, фактичної економії) за кожен квартал, що минув, 

протягом першого тижня наступного місяця. 

 

ПИТАННЯ ДЕСЯТЄ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

Різне. 

Участь видатних спортсменів в складі Спортивного комітету. 

  

Доповідач: ДОНЦОВ Павло 

Павло Донцов підняв питання щодо включення до складу Спортивного комітету Руслани 

Таран, як виданого спортсмена, запропонував пере голосувати знову це питання.  

Розгляд кандидатур видатних спортсменів та тренерів, запропонованих до складу 

Спортивного комітету на 2024 рік, проходив на попередньому засіданні комітету і 

кандидатура Руслани Таран не отримала підтримки більшості членів Спортивного Комітету. 

Олексій Нижегородов зазначив, що не має такої процедури переголосування і конкретна  

кількість видатних спортсменів у складі Спортивного комітету у Положенні зазначена лише 

«не більше 6». Порушень Положення щодо формування складу Спортивного комітету ані 

Голова Спортивного комітету, ані Президія ГО «ВФУ» не зробила. 

Павло Донцов зауважив, що досвід Руслани Таран, хоча вона живе не в Україні, допоміг 

би роботі як тренерів так і Спортивного комітету, тому запропонував залучати її до засідань 

Спортивного комітету.  

Після обговорювання усіма членами Спортивного комітету на голосування висунута 

наступна пропозиція: 

Залучати Руслану Таран на засідання Спортивного комітету в якості «Запрошеного». 
 

Голосування: 

За пропозицію Проти Утримався Не брав участі 

8 0 2 1 
 

УХВАЛИЛИ: 

Залучати Руслану Таран на засідання Спортивного комітету в якості «Запрошеного». 

 

 

 

 

 

 

На цьому порядок денний вичерпаний, засідання Спортивного комітету завершено. 

 

 

Олексій Нижегородов                                                        Юлія Кисельова 

Головуючий на засіданні                                                  Секретар засідання 


